

# 主日学家庭反馈单

耶稣的神迹

第8课

耶稣医治十个麻风病人

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。



## 所学内容：

今天，孩子学习到：我们应当时刻寻找机会，为主为我们所做的一切献上赞美和感谢。孩子也明白了，当他/她赞美神时，会帮助他/她认识到，一切祝福的源头都是主。（所用经文：路加福音 17:11-19）



## 牢记神的话语：

当称谢着进入祂的门，赞美着进入祂的院；当感谢祂，颂赞祂的名。-诗篇 100:4

在这一周中，和孩子多一起练习几次这节经文。这不仅能帮助他们记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。



## 亲子活动建议：

全家一起阅读路加福音 17:11-19。读完之后，用信心来行动：列出一份祷告名单，写下你们认识、需要神医治的人。全家定期为这份名单祷告。当听到有人得医治的见证时，就把名字划掉，并带着感恩的心赞美神。



## 每日祷告：

亲爱的主，感谢祢成为我们的医治者，我们赞美祢。祢是伟大的医治者、保护者和供应者。愿我们常常记得，为祢所赐下的医治献上赞美和感谢。阿们。

*To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



**What We Learned:**

Today, your child learned that we should always look for opportunities to praise and thank the Lord for all He does for us. Your child also learned that when he or she praises God it helps him or her realize that the source of all blessings is the Lord. (Scripture used: Luke 17:11-19.)

**Words to Remember:**



**"Enter his gates with thanksgiving and his courts with praise; give thanks to him and praise his name." Psalm 100:4 NIV**

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but it will also help to reinforce what he or she learned during class. Discuss the meaning of this verse with your child.



**Suggested Parent/Child Activity:**

Read Luke 17:11-19 together as a family. After reading this passage, exercise your faith by making a prayer list of people you know who need healing from the Lord. Pray over this list as a family on a regular basis. As reports of healings come in, cross the names off the list and thankfully praise God.



**Daily Prayer:**

Dear Lord, thank You for being our Healer, we praise You. You are the great Healer, Protector, and Provider. May we always be mindful to praise and thank You for the healings You provide. Amen.